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Bioscoopzalen  -  Toegankelijkheid voor rolstoelgebruikers

Op 11 januari 2018 werd in de commissie Media mijn mondelingen vraag nr. 621 
behandeld over de toegankelijkheid van de bioscoopzalen, en dit naar aanleiding van de 
kritiek van regisseur Nathalie Basteyns. Ze stelde als rolstoelpatiënte herhaalde keren 
vast dat de zalen waarin haar films vertoond werden niet toegankelijk waren voor 
rolstoelpatiënten. 

De minister nam de kritiek ter harte en zei samen met het Vlaams Audiovisueel Fonds 
(VAF) te willen bekijken hoe we de situatie kunnen verbeteren. Hij zou samen zitten met 
rolstoelgebruikers en bioscoopexploitanten in de brede zin van het woord om verdere 
stappen te zetten. 

1. Heeft de minister dit reeds kunnen opnemen met het VAF? Heeft hij ondertussen 
reeds rond de tafel gezeten met rolstoelgebruikers en bioscoopexploitanten? 

2. Zo ja, wat was het resultaat? 



SVEN GATZ 
VLAAMS MINISTER VAN CULTUUR, MEDIA, JEUGD EN BRUSSEL

ANTWOORD
op vraag nr. 305 van 13 juli 2018
van RENAAT LANDUYT

1-2.  Bioscopen vallen onder de toepassing van de gewestelijke stedenbouwkundige 
verordening betreffende toegankelijkheid, goedgekeurd door de Vlaamse Regering 
op 5 juni 2009.

De opdracht van het Vlaams Audiovisueel Fonds richt zich niet tot de bioscopen. 
VAF kan hier dus geen trekkende rol opnemen. Wel kan de organisatie als uniek 
filmloket  culturele vertoners doorverwijzen naar het Fonds voor Culturele 
Infrastructuur (FoCI). 

Zoals u weet, draag ik toegankelijkheid van cultuur, waaronder ook film, hoog in 
het vaandel. Ik stelde de toegankelijkheid van culturele infrastructuur dan ook 
voorop als één van de sectorale prioriteiten, van 2017 - 2021. Ook organisaties die 
een bioscoopfunctie vervullen kunnen hiervoor een investeringssubsidie aanvragen 
bij FoCI. Ik denk hierbij in eerste instantie aan niet-commerciële spelers zoals 
culturele centra en de kleinere arthouse bioscopen, aangezien zij niet altijd over 
voldoende middelen beschikken om infrastructurele ingrepen met het oog op 
toegankelijkheid volledig zelf te financieren. 


